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| ID: 02310023020924 | Title: 302 20021025 -

; =D -1
Narrative:
bTF -1

302 20021025 _ | b6 -3,4
b7C -3.4

Subject Interview of: b7D -1

Date/Place: 25 Oct 02/Cuantanamo Bay, Cubs b7F -1
Interviewers; S/ﬁ' Ft. Belvoir - CITF - GITMO

Special Agent

Jand is_very stressed| |He stated the others|

[continue to torment himJj frequested to be moved to a cell near isG he Bad others
to talk to. He advised that he understands some]| {but cannot speak the language. He advised he hurts himself
because he wants to 1 e and believed if he killed himself he would be sent home in a box and his brothers would
have closure. understood his case is being reviewed and advised he will be patient, but re-iterated being
close to other ould reduce his stress. He understood that continuing to hurt himself would not further his cause
and he should be in the best of health if retumed home | |ladvised he did not have a thought out plan to kill
himself, and agreed to behave himself for the remainder of his stay in Guantanamo Bay, Cuba.

}.vas questioned regarding conflicting stories|

On 25 Oct Oz’l—i iwa.s terviewed by ¢ ot
(SA U.S. Army Criminal Investigation Command and linguist h7C -2,3.4

at Camp Delta Detention raciity, Guantanamo Bay, Cuba. The interview was conducted BID -1

Iwas interviewed due to his request to sec an inferviewer. |advised he is surrounded by B7F ~F

‘When asked what was happeningl | advised several of "ther” are talking of jihad and
have vowed to resume jihad 2gainsSt e U-S. Upon release. He identified the following individuals from the detainee photo
books:

| he is the 1eader'::::_—_—| and tells people when to eat, sleep, and not to talk to

interviewers. He advised will ask him what he said to the interviewers when he returns to his cell as he does with
gvervone else on the block. He has issued a Fatwah against the US,
also talks of ifhad against the U.S. upen release, be was found with a rope that he was
Tmaking by the Military Police (MP), he planned to strangle an MP ‘when he was released for a shower or exercise.
|talks of jihad against the U.S. upon release.
[(name unknowny} talks of jibad against the U.S. upon release.
talks of jthad against the U.S. upon release.
[constantly talks of jihad against the U.S. vpon release.
| ruined his ieg during jibad, also issued Fatwah against the U.S., and talks of jihad against the

LUi.5. upon release,

| talks of jihad against the U.8. upon release.
| (name enknown) talks of jihad against the U.S. upon release.
| fighting jihad with the Taliban, talks of jihad against the U.S,

upon Ieiease,

talks of jihad against the U.S. upon releuse.
he continues to fight with everyone in the cell block and wants to go fight the jihad against the

S DO,

} had a spoon sharpened to use on a guard, heard he was with the Taliban prior to capture and his
job was to hand out weapons for the Taliban, talks of jihad against the U.S. upon release.
t |talks of jihad against the U.S. upon release.

At this point the interview was terminated.

be »3,4
%7c -3,4
Evn -1
b7 -1
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(No Data Found J
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{Footer A: /04/2002Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C9910211/04/2002

§1/04/2002 1

SA FBI o8 -1
b7C -1
)
[Header A: 265A-MM-C99102
bt 3,4
b7C ~3,4
b7D -1
h7F -1
11/06/2002

was interviewed at Camp Delta, Guantanamo

Zy, Cuba. The mterview was conducted by Federal Bureau of Investigation (FBI), Special Agent (SA)

| Naval Criminal Tnvestizative Service (NCIS), Special Agent (SA)
Language Speciaiist{ Sot., Departmert of the Army| | transTatas 1
was advised of the nature of the interview and the identity of the interviewing Agents.

thereafter provided the following information:

BafE: 125 10°200%
CLASSIFIED BY 6
REASONIT1547(CY,
DECLAESIFY ON:

b6 -1,2,3,.4
p7C -1,2,3,4
ALL INTDRMATION CDNTRINED

HEREENATE) UNCHAESTRIEDERRTRERT BTD -1
WHERE: BHDWH (0T HERWISE

BTE -1
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advised when he was captured byl

}he was turned over to the

American Military and transported to Kandahar. In Kandahar he made some untrue statements fo the

American authorities while under duress. He adwsed ths American interrogators that]|

advised this statement is not true and he said

TE)
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bl

b6 -3,4
B7C ~3,4
BID ~1

b7F -1

b1
b6 -3,4
b7C -3,4
B7D -1

b7F -1

it only after enduring several hours of being questioned, screamed at, and called a liar.

believed that if he told the Americans what they wanted t¢ hear the interrogation would stop. He

advised during the questioning the Americans repeatedly asked him if he knew the location of MULAH

MOHAMMAD OMAR and/or USAMA BIN LADEN, and many other questions, however, at the b6 ~3.4
resent time he is unable to advise the nature of all the questions and what his responses were. B7C -3,
I ladvised he does rememiber them asking him[ | N
1 ] hdvised that statzment was untrue and only provided in an e
attemnpt to end the interrogation. | lwas asked by the American interrogators for the name of
| . ladvised he
provided the interrogators with a name, how€ver, he is unable to remember the name he provided at this
time.
was reminded of a statement he made in a previous interview (October 31, 2002) regarding
his decision|
bl
b6 -3,4
B7C -3,4
b7D -1
b7¥F -1
[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)
Continuation of FD-302 of, On, Page
] b6 -3,4
b7C -3,4
b7k -1
b7F -1
i
......................... ( :3)
. l ..... ( E; j
was queried as to his knowledge of the whereabouts of an individual he previousl
mentioned to investigators in a previous interview on October 31, 2002, by the name oi] ]{last

name unknown).

I He is unaware of his whereabouts and claimed he last saw mim |

|

[

|
[Was a fighter and aligned with the Tampan.

DETAINEES-3931
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At the conclusion of the interview and in the absence of the interviewers,l advised b6 -2.3.4
. translator) that the interviewers are pigs and animals, and that| ]W s
1s enemy and if given the opportunity Ij]would kill him. advised that =~
Afghanistan will rise again and be Muslim along with thz entire world. advised thatthe  °7° 77
Taliban will return to power in Afghanistan. bIE -1
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11/11/2002

On 11/11/2002, was
interviewed at Camp Delta, U.5. Naval antanamo Bay, Cuba,
b6 -1,2,3,4 by SA] " ](FBI) and 3al | U.s. Army

b7c -1,2,3,4 Criminal Investigative C present during the interview

N was Language Specialist, who translated the interview.
[::;::;:fappeared to be in good Physical and mental health. | |
B7F -1 voluntarily provided the following information:

[:::::] stated thatl Icame in to tTf::::::]

interview room and started giving him a threatening speech.

adviged that | {told hiwm that| Government is
very strong and the United States cannot stand up and protect
| | stated that] |told him that the
United States did not have any translators, sqQ thev were brought in
to find out what the detainees' stories were. advised that
( jtold him that the United Stateg 18 ve weak and in
financial ruin because of the Trade Center bombing. stated
that the delegation told him that the United States cannot afford

to keep and feed the few hundred priscners in Guantanamo Bay, Cuba,
b6 -3 .4 anymore and the Americans asked | to come and find out
their stories. advised that | told him to
b7n -1 cooperate and te em everything. stated that the

delegation told him that he would be Tél#ased back to | }

b7F -1 Government soon. stated that if the United States were in
financial trouble, he would help and work for..

their food, so they can stay 10 Guantanaﬁﬁ_saf and offset some of

b7C -3,4

-

the finical troubles of the United States. advised that the
Americang can chain them up and they will do whatever work the
United States wants them to do.

told him that the United
States released ail of detainees' information
(statements, true mameg, family information, addresses, and
photographs) to| | Government. [ ]advised that the
b7Cc -3,4 | | ‘ i taken by the

b7 -1 Americans. new information that
was only shared with the Americans.| | advised that this
inforwation was given to the Americans in confidence, because they
l | | thought the Americans were their friends and the

b€ -3,4

b7F -1

United States would not give it tol ladvised
11/11/2002 Guantanamo Bay, Cyba DETAINEES-3933
Z65A~MM~-C95102 11/11/2002
b6 -1 | ALL TNEORMATTON COMTATNAD
SA HEREIN I8 UNCLASSIEIED
b7C -1 DATE'12-10-2004 BY 515 7FIMELRE
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b6 -3,4
b7C -3,4
BTD -1

L7F -1

+ Continy

FD-30

_Lmaﬂ_s?outing at him and threatening him.
afraid that | _ Weré2a0ing to 2

Rurt him, DUE Re did not say anything to them. | advised that
at the first interview with | — | he was brought in at
approximately 2 p.m. and was kept tc 8 p.m., that night.
stated that he missed dinner and he was not able to eat.
advised that on the second interview,| | kept him in
the interview room for approximately seven hours and turned the air
conditioner down cold to make him freeze. adviged that he
did not speak tol on the gecond interview.

advised that| told him that just because he was not
answering their guestions in Guantanamo Bay, did he think he could
stay gquiet when | ] Government gets him home to

stated that| tcld him when he gets home to
that he will talk under torture. On the third interview

stated that he wag sarcastic when he answered some of the

I's questions. adviged that| —_lasked

him if the United States had a | | translator. ! stated
that he told| | "'ng” and that the United States nave an
ican man who speaks| | stated that{

asked some of the other[ !detainees, iT they Kan
the number of U.S. soldiers that were at Guantanamo Bay, Cuba.
advised that} told him that since he did not
elieve in the cooperation between jand the United
States declaring]

| a terrorist

organization,| [brought in an American that read a
gtatement declaring the above.

| advised that| | toid him that | |
Government had been in contact witn all of thel [detaipees’

families. [ ]stated that] ] policy toward the
people is killing them. [advised that th?j:::::tpland is
rich with oil and very fertile, that is_why the want it.

stated that the easiest way for |to keep

lis to kill all of the| people. | Iadvise a
by the United States releasing a of his persgonal information to

jthat has put his family in danger. | stated that since

b6 -3,4

| vigit, all of the etainces are

b7¢ -3,4

Rin -1

b7F -1

b6 -3,
b7C -3
b7D ~1

b7F -1

4
4

becoming mentally depregsed and unstable, due to the mental stress
of worrying about what | | Government has done to their
families. | ladvised that he is worried about hig family and
ig sure that| | Government has seized his family's home,
put his parents into the gtreets, placed his brothers in priscon, or
killed his family. | | stated that] ] did not
verbally threaten his family, but they told him what city and
neighborhood his family lives in, E:j%::] advised that the

l told him thaf money can buy any story that |
Government would want. [:::::ﬁ stated thatL_mmmmm1-m~—w~Tft°ld him
that they can pay two people to say that they saw commit
terrorist acts. E::::::]stated that | [accused him of
being a terrorist, knowing USAMA BIN LADEN, and being a part of Al-
Qaesda.

gtated that he had never heard of Al-Qaeda, until he
heard of it from the Americans. | | has no

DETAINEES-3934
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b6 -3,4
b7C -3,4
7D -1

b7F -1

b6 -3,4
b7¢ -3,4
b7D ~1

b7E -1

L62the Arabs and the Arabs have some unknown, stupid

the | | people and their country,|
stated that the have no civil rights, no equality, no jobs,
no freedom, and 1are killing their people and culture.
stated thatl |are using the land, oil, and
natural resources to become a powerful county. gtated that
is the reason why he left his home and went to Iive iIn caves in
Afghanistan. [::f::] stated that he had to learn to fight and try
to save his peo?lef before it is too late. [ |stated that the

are the ‘s only enenies.

stated that back home, he used to listen to the United
States freedom channel, Radio Free Asia, on the radio.
advised that Radio Free Asia gives so much hope to the and
ingight into the United States' democracy and freedom,
stated that Radio Free Asia would give them news that| |
wonuld not release, | | I
fand he does not consider himsell a smart man.

i |stated that he is smart enough to know that America is the
best de

mocratic society and the American people are happy, live
well, have civil rights, and are regpected, asked if the

interviewers had listened to our owp _sonds. stated that
American songs are always happy andf:i::f:;]music and bocks are all

sad, depressing, and about the struggles © the poor.
stated that America and societies are ni nd day, in the
way people live and the way they are treated. advised that

while at Guantanamo Bay, Cuba, America has been very nice and has
treated him really well. gtated that he knows that the
United States is the only country that will stand up to the
tyrannical governments that practice genogcide and protect the poor
and weak people around the world. [:ft;;:lédvised that his life is
gimple and he does not mind being sent bac and dying in his own
country for a worthwhile cause of freeing his people.
stated that he does not want to be sent back] lto die for no
reason. [::::::]advised that he would rather go to the United

be -3, 4
b7c -3,
bin -1

hTF -1

States or some oth%f w%%%ern democratic country, where he can claim -

political asylum. stated that if he goes back to

they will kill him for being a part of stated that
if the Americans will wash his hands, he will wasnh the United
States' face. advised that if the Americans will grant him
and the other detainees political asylum, he would be
indebted to theé United States until he dies. stated that
i | would never attack the United States or Americans,
because why would you attack a friend. advised that

feels friendly towards the United States and wants its
help. | ] stated that[::::::j] nas only one enemy and that is

DETAINEES-3935
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b7D -1,
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and then he was turned over to the
AMEricans.

] r_stated that he is not a terrorist. L____—:]stated that
the have the same tyust and faith in America that they have
always had. | |stated that this issue is not about the lives
of the detainees, but what the United States is going to do

b6 -3,4 with the ldetainees, that will influence the.i Ination.
b7C 3.4 agvised that | | turned over
' I shot and killed them on the border.
b7n -1 stated that even though | lis a fellow Muslim nation, the
b7F -1 nation hatesl Ifor giving the |
stated "please don't make the] nation be disappointed
in the United States by turning us | detainees) over to
| | advised that he sti as faith and trust in

America and please do not return him tol

DETAINEES-3936
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11/20/2002

’ On 11/20/2002 .1 l ]
I

was interviewed at Camp Delta, Guantanam 50
bE -2 3 4 present for the interview was Special Agent (SA)

Y Naval Criminal Investigative Service. The interviéw was conducted
b7¢ -2,3,4 ' i nd Department of Defense contract language specialist
b7D -1 provided | ‘ translation throughout the
— INTEIView, ~er being advised of the identities of the

interviewing agents and the nature of the interview, | !
l provided the following information:

I | rH]was experiencingL_T________MTF]and‘ l
| ad had trouble with
|

| and he felll land
b -2.4 hurt]| lagain, | | was prescribed physical therapy
B7C -3,4 | but he felt that he was not getting the therapy he
— was prescribed. | | generally was not taking advantage of
the recreation time afforded him at the .camp. | | felt
b7E -1 that his human rights were being violated and that he should be
represented by an attorney. | ] did not like his

treatment, and felt he and others were being treated like slaves.

I Ifelt that he should not have spoken so freely
I in the past, even though he was not involved with USAMA BIN LADEN
and AL QAEDA, because he did not have an attorney and he might get

b6 -3,4 himself into trouble for other things he had done that were not
b7C -3, 4 - right. gave the example of|
BTD ~1
b7F -1 wag concerned that
he might get 1nto trouble for this <ind of thing, and he felt
‘ uncomfortable speaking without an attorney. [ | noted that

he was not prepared to answer any guiestions unless he was
represented by an attorney.

bé -3,.4

B7C -3, 4

k7D -1

BITEF -1
bt -3,4
b7C -3,4
BID -1

11/20/2002 Guantanamo Bay, Cuba b7F -1
265A-MM-C89102 11/20/2002
b6 -1 SAl DETAINEES-3937
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, Pape bs -3,4

b7C -3.4
B7D -1

b7F -1

1

bé -3,4.,5
b7C -3,4.,5
b7D -1

b7F -1
|

b6 -3,4

b7C -3,4

b7h -1

hIF -1

b6 -3,4,5
b7C -3,4,5

b7D -1

T BhiF -1
| was shown a picture of and asked to ‘

identify the picture. | noted that T TrrmeE—past he had
already identified the depicted many times, and he would -

not further discussg the matter.

b6 -3,4,5

b7C -3,4,8

b7D —4

I [Mo7E -1

i | had informea previous interviewers of this alias.

b6 -3,4,

b7C -3,:
B7h -1

Erefused to further b7k -1
discuss his knowledge and understanding of[ 'Inoting that he I
had already provided that information during past interviews.

DETAINEES-3938
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11/28/2002

on 11/27/2002
| | was interviewed at Camp Delta, CUanCanano

Bay, Cuba by Det.] ] EBI Task Force Cfficer. Also
present during the 1ntervigw was BAl Air Porce Office
of Special Investigations. was inrormad of the nature of

the interview by the interviewers. The results of the interview are
as follows:

The interviewers apologized tol for having to
interview him again prior to the end of Ramadan. He was assured
that every attey de to keep from interviewing him until the
end of Ramadan. I asked one of the interviewers to swear
that he had done éverytaing possible to avoid the interview before
the end of Ramadan.

[::::::::;]was asked again about the possibility of a
planned mags suicide occurring amongst the detainees at the Camp.
He said that it was not applicable for him, in his state of being,
to commit suicide. He would not say if it might be applicable for
others in the Camp to commit suicide. He has heard talk from
previous interviewers and from other detainees pertaining to rumors
of suicide. Suicide might be possible since detainees are provided
sheets and blankets. The Muslim religion and fatwas generally
prohibit the taking of one's own life except during exceptional

circumstances, i.e.: the torturing of an individual during
interrogation. | is not aware of specific plans for
coordinated suicide of the detainees.

béE ~3,4
b7C -3,4
b7D ~1

bTF -1

11/27/2002 Guantanamo Bay, Cuba DETAINEES-3939
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FD-30
Conti]
Cn
- Page b6 -3,4
BIC -3,4
bID -1

b7F -1

|
|

b6 -3,4,5

b7C -3,4,5
b7D -1

b7F -1

During a prior interview (FD-302 dated 10/26/2002)[:::::]
made the comment: "I got out of the circle and now I am in
CFEins." He was asked about the meaning of this comment. He said he
did not remember the reason he said it and asked to be told what
the comment wag in relation to. When told that it concerned|

]
became aefensive and starea at the ground.
bé -3.4 e told the interviewers to "check the tapes", referring to his
b7C -3,4 belief that all interviews are video taped.] also pointed
out that he believes has been hired by the United States and
is being paid to provide Information to authorities.[ ] was
b7F -1 told that information regarding his involvement in a terrorist

training camp came from multiple sources, not just |
| said that if] | provvided the information, he was
also being paid. | Iwas reminded of an earlier statement he
made indicating his hate for | ] and was told that] |was

b7D -1

L At this pomnt4 : iiookec
up and asked if] |was in custody.

| _lwas asked if he had ever made any mistakes. His.."

regponsea whether interviewers meant general or specific
mistakes. was then confronted with the fact that the

government v that he was in & terrorist training camp in
Afghanistan

was told that e Ls beginnlng to believe his owil
TIes abouc where he was during this time period. He was asked to
b7c -3,4 realize and admit nis mistakes and move ahead with his 1life as he
had done with]| | and as the interviewer had
done withj| said that the supposed
inconsistencies TH O1E Statements are our problem and not his. He
gaid that| l jwill
confirm his whereabouts for this time period. repeated
many times "It's not my problem”,

bs -3,4

bL7D -1

B7F -1

In an FD-302 dated 10/26/2002)]
i

b6 -3,4

b7C -3, 4 The interviewers asked what he would
57D -1

N UNCLASSIFIED//FOR CFFICIAL USE ONLY
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. FD-30% = i 1
on Continy bowed his head and said nothing.
, Pape
| |1 He was tolid that che information regarding his terrorist be -3 .
ining may have come from [ Lo,
He was also told that Simply attending the training camp = = °
prior to 08/11/01 did not constitute a crime and the greater issue 575 -1
at hand was for him to admit his involvement and move ahead.[ ] u7r -
agked the interviewers if we wanted him to lie to make l
things easier and denied| ]
bs -3 4 At the interviewers request, subsequently
’ provided the following historical time line for his whereabouts
b7c -3,4 | luntil the time of his arrest ]
b7D -1 I
b7F -1
he -2,4
b7C -3,
B7D -1
B7F -1
bé -3,
bT7C -3
BID -1
B7E ~1
bé -3,4
B0 -3,
b7D -1
h7F -1
bé ~3,4,
b7C -3,4
b7D -1
BTE -1
|
bt -3,4.,5
b7C -3,4,
b7h -1
hlF -1
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be -3, 4
’ FD~305:I b7C ~3,4
Continug N
N 1172772002
» Page e B7F -1
b6 ~3,4,5
B7C -3,4,5
b7D -1
p7E -1 At the conclusion of the interview| | was asked
if he would prefer to be released to | ] and what .5 .34
the jail conditions would be like for him there. | jsaid e
that he would rather be sent home| [He refused to '
indicate a preference for being in custody in Ccubz or [~ Jand b -t
would only state he wanted to be sent home. The interview was BTF -1

subsgecquently terminated.
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[Footer A: /02/2002Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C9910212/02/2002

SA] l b6 -1

b7C -1
]

[Header A: 265A-MM-C99102 ’ b6 -3,4

b7C -3,4

12/02/2002 1

b7D -1

b7F -1
i

12/02/2002

b6 -2,3,

On 12/02/2002,
| |was interviewed af the United Stales Navaj Base, Guantanamo Bay, Cuba.. Also preseit for °7¢ 23
The interview was Special Agent (SA Naval Criminal Investigative Service. The b75 -1
interview was conducted in Arabic, and Department of Defense contract language speciaiist[::] b7F -1
rovided | {translation. After being advised of the identity of the interviewing
AECHL amr nature of the interview,| jprov ded the following information:

I:—___—jhad heard that 40-50 detainees intended to commit suicide after Ramadan ended because b6 -3,
they were tired of being detained with no prospect of being released and they were tired of being b7C -3
mistreated by the guards. did not know how they intended to commit suicide but had heard 7p .,

that the act would only take about TU minutes.E::lhad no intention of committing suicide
KeT THRORMATION CONTAINED
DETAINEES-3943 HERBIN IS UNCLASSIFIED

DATE 12-10-200% BY’ 61509 DHH/HER g5

b7F ~i




himself because he considered it against his religion.

b6 ~3,4
bIC -3,4
b7R ~1

bBT7EF -1

be ~3,4
b7C -3,4
b7H -1
b7 -1

b6 -3,4,5
b7¢ -3,4,5
H

b7 -1

b7F -1

handed over to the Americans.

COLE attack

was shown a photograph of

had no problem with America or Americang,
training and attended no training camps in Afghanistan.
weapon in Afghanistan and never fought in Afghanistan.

and subseguent press coverage.

}underwsnt no military-style
atso never handled or fired a
only went to Afghanistanl 570 -1

' WCitffS\CASEDATA\nvestigations\Qperations CelN\GTMO Electronic files\302s GTMO\... Page 2 of 4

bt 3,4

BIC -3,

BTF -1

only heard of AL QAEDA at Kandahar, Afghanistan, after he was caught[::land b6 -3,4
first heard of USAMA BIN LADEN in 1998 after the USS v7c -3,

b7D ~1

bTF -1

bt -3,4

b7C -3, 4

E—

|was shown a photograph of

responded that he did not recognize the photograph or know the name

b7t -1

b7F -1

»E 3,4

the name

[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)

Continuation

]

of FD-302 of, On, Page

If l fwas released, he intended to get a job
I

|never had any pro

was not sure
Nonetheless

responded that he did not recognize the photograph or know

and get married.

BIC 3,4
B0 -1

b7F -1

intended to go home

if released.

;watched movies and liked some plays; however, he did not listen to music.

blems with [government; however, he
11 the sovernment would have issugs with him since he had been in Afghanistan.

advised that fanatics would not allow any of this, but he considered these interests and activities smaii
sins and therefore alright.

DETAINEES-394

Hid not know what had happened to

expressed a lot of

respect for]

|did not
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knowthenmneod ' AJ BE 3,4
land only later after being bIC -3, 4

)

apprehended and blindfolded |

b7D -1
bIF -3
1
b6 -3,4,5
b7 ~3,4.,5
H7D -1
LTF -1
ke -3, 4
b7C -3,4 I::::lwas not aware of anyone in the camp who had admitted to being associated with AL
— QAEDA, however, there were many detainees who were TALIBAN fighters.
biF ~1 -
requested to be moved from his current cell, which was close to the guard station, to an Be 3.4
mterior cell where it was more quiet. explained that it was hard to pray and sleep so close #7¢ =34
to the guard station because it was always noisy there. - BB -1
' b7F -1
b -3.4 .
b7C -3,4 was shown the following photographs in accordance with leads set to Guantanamo Bay; he
I advised that he did not recognize any of the individuals depicted:
b7F -1

bé -4

»IC -4

DETAINEES-3945

be -2

bIC -2
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be -4

b7C -4

l:{had been truthful during all interviews and interrogations over the last 11 months, and he 5% 7*

had nothing to change or clarify in his story. was willing to take a polygraph examination »7¢ -3.¢
to establish that he has been telling the truth. b7D -1
b7E -1

Filename: WCIH{fS\CASEDA TA\Investigations\Operations CeINGTMO Electronic files\302s
GTMON3025 wpd

ke -3.4

b7C -3,4
k7D -3
b7F -3
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[Footer A: /9/02Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-(99102, 265A-NY-28035012/9/02

SA b& -1
b7C -1
SA
b&é -1
] p7C -1
[Header A: 265A-MM-C99102, 265A-NY-280350 b6 -3.4
BIC -3,4
112/9/02 |
bID -1
] b8 -1
12/09/2002 KLY THEGRMATTON CONTATNED pe 234
FAERE SROMGCOTERRGTE b7 -1,2,3, 4
r b7C -1
b7F -1

cember 12, 2002 ] ]
was interviewed at the U.S. Naval Base, 0 Bay, Cuba. Present during
the interview was Federal Bureat of igation Special Agen land United

States Secret Service Special Agen The interview was conducted in| ]ianguage
with S providing the translation, After being informed of the identity of the interviewing
agents provided the following: e

CLASSIFIED
REASON: - 1
he -3,4,5

was being questioned as to his arrest and any connection to »7C -3.4,5

h7F ~1

pp— DETAINEES-3947 ®70 -1
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I: ot | ~ pngaged mn nmited cONversation, stating e would not
b1 dnswer any questions because he feels he has been mistreated. When asked how he has been mistreated,
bs -3,4 | lreplied he felt like an animal having to be moved in chains. It was explained to[:the
prc -3,4  use ol the chains was not something the interviewers could control, that it was a military policy.
However, it was pointed out tol I the interviewers did have his hands removed from the chains

b7D -1 \ ; A L )
i once he was in the interview room.l [expressed he does not distinguish the difference
bIF -1 between the interviewers and the military personnel because they ail work for the U.S. government.

stated he would be willing to cooperate if conditions in the camp were to improve. When b6 3,4

uestioned as to what he would like to see improved[::}‘ould not provide an answer. .
I did request legal counsel, at which point the mterviewers explained that, under his current
condifions

1 s b7D «1
, he was not entitled to legal counsel.

b7F -1

Filename: \Citffs\CASEDATA\nvestigations\Operations CeINGTMO Electronic files\302s
GTMO\Year 2002 wpd

b6 3,4

b7C 3.4
b7k -1
b7F -1

DETAINEES-3948
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B7C -3, 4
bR -1

b7F -1

wpd
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[Watermark A: (Rev. 10-6-95) - 1 - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGA s wuv 1owie vy wrun

bE -3,4

12/10/2002 1 b7C -3, 4
b7D -1
] B7F -1

12/11/2002

was interviewed at Camp Delta,

(uantanamo Bay, Cuba. The interview was conducted by Federal Bureau of Investigation (FBI) b6 -1,2,3,
Special Agents (SAs)| landl | ltranslation was  b7c -1,2,:

provided by Linguist After being advised of the official identities of the 195 .5
interviewing agents g Tollowing information:... b7 -1

He denied using any weapons while in Afghanistan, He recanted his earlier statements that he fired an
assault rifle once while in Afghanistan, saying the origiral statement was coerced and

[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)
Continuation of FD-302 of, On, Page

]

he continued to provide that statement so as not to change his original story.

ALLINFGREATION CONT ATHED
HERELN:LE UNCEASELELED
DATE1Z2520- 20040 BY  A187 I D) BLE)

DETAINEES-3949

bE -2
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12/32/200
bé -1,2,3.4
was interviewed at Guantanamo Bay, Cuba by Det.| b7 -1,2,3,
FBI Task Force Officer. Also present during the INTeIrview was SA bbb -1
| Air Force Office of Special Investigations and .5
I ] language translator.| | was
informed of the nature of the interview and the identity of the
interviewing agents. The results of the interview are as follows:
b6 -3,4 , Cqq s
oo 3 4 said he would be willing to talk to the
'* intervieweYs and answer guestions. The reason he refused to speak

b7p -1 during his last interview was because he was in a "mood". He would
bTF -1 not be more specific regarding this mood.

b6 ~3,4 _ was told that he would be asked questions
b7c -3,4 Tregarding TiI8 past association with another person in the camp. He
said that he was responsible for himgelf and not for others. Others

p7D -1 know more about their story than he does.
b7F ~1
. wag shown a photograph of
i _ | and was asked if he recognized the b6 -3,
person in the photo.| ]said the person in the photo was prc 3
| | when asked to provide further details about | I he -
replied that forgotten everything | | and did b7D -1
not remember He suggested that the BTF -1
interviewers bring into the room and ask him these
guestions. : ‘-’b
' was reminded that he had given specific
informaticH 10 The past about[:;::;:] He replied th
b6 -3 4 information or accusatory remarks he provided about in the
' past was to get himself out of trouble at the Bagram Alr Base. He
b7C -3,4 was being accused by the authorities !

b7D -1 [:;;::::land he be = would be tortured if he did not agree to
the accusations. has never been tortured since being

BTE L taken into custody in Pakistan. He denied knowing how to or ever
l trying to} |
b6 ~3,4 ] 'yas asked to provide a historical reference of
' lto the time of his
P7C =34 “capture. He provided the following information:
b7D -1
b78 -1

12/11/2002 Guantanamo Bay, Cuba :
DETAINEES-3950

265A-MM~-C39102

b6 -1
o ALL INFORMATION! CONTAINEH
et. B7C -1 HERETN I$ UNCLABSIF

DJ\TE} I2~10-2004" BY GLE/UDHE




FD-30 .
Conting bE 3.4
On
, Page n1c -3,

b7D -1

b7F -1

be -3
byC -]
biD -

LTE -l

6 -3,
L7C -3,

b7D ~1

LT7E -1

b6 -3.4,
B7C -3,4
b7D -1
bIF -1

bé -3.,4
b7C -3,

b7b -1

b7F -1

H
did not _provide speciriC INIormatichl regarding |

b6 ~3,4

He was BIC -3,

transferred to Bagram Air Base and then on to Cuba. B7D -1
hTFP -1

DETAINEES-3951



FDL3020 %65 61N - { | expressed fear of being severely tortured if

on ROl fR08ed “THe doeslRALlPBRABVE that 3 po 5
\ Page any other detainees have been let go. He classified this story as =
"just another American moviev, | ] said he was willing to “
cooperate during future interviews and would speak to one B7D -1

interviewer about Islam. The interview was subsequently terminated. wir -1

DETAINEES-3952



b6 -3,4

biC
b7D

b7F

,.'.3’4
-k

-1

e B ™ 7% B

wpd

{ Watermark A: (Rev. 10-6-95) - | - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATi :y soise gy vuaes

ps -1,2,3,4 X
bTC -1,2,3,4
B7D -1

h7F -1

|

On December 12, 2002,
was inferviewed at the U.S. Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba. Present during

land United

the interview was Federal Bureau of Investigation Special Agent|
States Secret Service Special Agent] l

interviewing agents provided the following:...

The interview was conducted in
language with SA Eﬂ;—\_@‘lﬂing the translation. After being informed of the identity of the'

lwas beine guestioned as to his arrest and anv connection th

15}

military policy. However, it was pointed out tq
removed from the chains once he was in the interview room.

engapged in hmited conversation, stafing he would not

answer any quesions because Ae 1eels hie has been mistreated. When asked how he has been :
mistreated? Ireplied he felt like an animal having to be moved in chains. It was explained to b7C -3
e use of the chains was not something the interviewers could control, that it was a

the interviewers did have his hands

expressed he does not

be -3,

h7h -1

b7F -1

distinguish the difference between the interviewers and the mulitary personnel because they all work for

the U.S. government.

sbdeE

!/ ™~
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t 12/18/2002
was
b6 -1,2,3,4 interviewed at Guantanamo Bay, Cuba by Det. | { FBI
e 1 2 a4 fxﬁﬁﬂwzgzggmgiiggﬁr: Also present during the Infterview was SA
e Air Force Office of Special Investigations and| ‘
b7D ~1 | | | language translator. was
b7E -1 IhTormed BF the nature of the interview and the identity of tae
i interviewing agents. The results of the interview are as follows:
Ihad his eyes tightly closed from the time he pE 3.4
was brought into The interview room until after he was seated by bic -3.4
the guards and his handcuffs were removed. When asked why he had ®m -1
closed his eyes, he stated that he is free to do so. e -1
pe -3.4 I told the interviewers that he_was unwilling to
b7C ~3,4 talk. He has provided all the information he has. | lwas
bTD -1 unable to provide specific reasons Zor his unwillingness to talk.
b7¥ -1

was informed that the purpose of the interview
was to help determine if others in the camp should stay or be
J rold that| i b& -3,

T ] was on T the individuals thHE ;
INtErviewers WeIE CONCEerned about.i | replied that[ ]| ®7°7
should be released to his homeland and should not staf in the camp. b7 -1

He further stated that if he knew anything about or anyone bR -1
else, it would not make a difference and that he has no information

to provide, - -

_ ]was reminded that he told interviewg ' l
would be willing to answer future questions about Islam.
agreed with interviewers that there is only one true God and that b6 3
everyone, regardless of their faith, would come to realize this. He
was asked that if this is true, why was there such a rush for
Muslims to impose their faith on others. He replied that certain b7D -
governments might paint a different picture of Islam igﬁggmgpgggggﬁ N
to thwart others from joining the religion. With that,

said that he was finished and was unwilling to answer any more {
questions. He also said he was tired of telling hig story so many

times. Discrepancies in his story were bound to occur because of

the pressure and stress he is under. The interview was subsequently

terminated.
12/17/2002 Guantanamo Bay, Cuba
265A-MM-C99102 DETAINEES-3954
bt -2
Det i 2 T ——
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, Page
b& ~3,4
B7C -3,4
b7D -1
b7F -1
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b7C -3,4
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[Watermark 4: (Rey. 10-6-©'F " - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION Date of tran

12/18/2002

. was interviewed at )
Uuantanamo Bay, Cuba by Det} FBI Task Force Ulticer. Also present during the b6 -1.2.2
interview was SA| [Alr Force Office of Special Investigations and | p7c -z
L |language translator. was informed of the nature of the interview and 70 -1
the identity of the interviewing agents, The results of the interview are as follows:... B7F -1

l lwas reminded that he told interviewers ke would be willing to answer future questions
about Islam |agreed with interviewers that there is only one true God and that everyone, __ .
regardless of their faith, would come to realize this. He was asked that if this is true, why was there '
such a rush for Muslims to impose their faith on others. He replied that certain governments might paint pre
ifferent picture of Islam in an attempt to thwart others from joining the religion. With that,] ] pR
[ﬁsaid that he was finished and was unwilling ro answer any more questions. He also saidhe »7r -1
was tired of telling his story so many |

-3

[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)
Cont-inuatidn of FD-302 of, On, Page

]

[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)
Continuvation of FD-302 of, On, Page

]

times. Discrepancies in his story were bound to occur because of the pressure and stress he is under.
The interview was subsequently terminated.

AL TNFORMATTON S CONTATINED
HEREINS TS UNCEAS ST IR o
DATELIZ2510=2 0048 BY VB 10 T SDMEAHEE 43t

DETAINEES-3956

b6 -2

b7C ~2

file://C :\Documents%2Oand%2083ttings‘[ !Application%ZOData\Orion\sum.... 10/5/2004




\c\Citffs\CA_SEDATA\InVestigu-.ons\Operations CelNGTMO Electronic £~~~ 77 = = 77

[Watermark A: FD-302 (Rev. 10-6-95)

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Date of transcription

Investigation onat

File #Date dictated

by

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the
FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your zgency.]
{Footer A: /03/2003Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C99102 265C-PX-7123401/04/2002

SAI b§ -1

b7C -1
SA bé -1
b7C -1
]
[Header A: 265A-MM-C99102 265C-PX-71234
b6 -3,4
D1/03/2003 1 b7c -3,4
k7R -1
} b7F -1

01/04/2003

I i ; | was b6 -1,3,4
interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba, by SAs

i . ¢ b7C -1,3,
! jtranslation was provided by contract linguist er
being advised of the official identities of the interviewing agents and the nature of the interview 75 -1
| brovided the following information: hIF -1

RO BN TR

R TR DRMARTON
; UNCLASETFTED

b6 ~3,4

He has never been to the United States.

b7C -3,

LID -1
bE -2 DETAINEES-3957 BIF -1
biC -2
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is like asking someone from one part of the Unzted States if he knows someone .

from another part of the United States.

b7D ~1
bL7F -1
He stated that he did not recognize the photograph of] and did not want to answer if he
knew anyone by that name. He did not want to answer if he knew anyone named bé -3.4
He also would not answer if he or anyone in his immediate family b7c -3 .4
| | b7D -1
b7F -1

He does not iike how the detainees are being treated at Camp Delta, saying the strip searches are
humiliating and the food is bad. He feels the United States is making war on the Islamic religion. He ¢ -3,4
says that by 1 xmpnsonmg him, the United States is makmg war] land if the United

bB7C -3,4
States makes war against them, they will make war against the United States.

B7D -1
bBIF -1
He used to like Americans, but not anymore. He does not believe that people have been released from
the camp. He would also like to be allowed to make phorie calls to his family b6 -3, 4
BIC ~3.,4
bn -2
Filename: WCitffS\CASEDATA\Investigations\Operations Cell\GTMO Electronic files\302s e
GTMO\Year 2003\an 03] fwpd e 3 4
b7C ~3,4
b0 ~1
B7F -1
DETAINEES-3958
b6 -2
b7C -2
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Investigation on at
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01/08/2003
On 08JANO3,
b6 -1,2,3,24 | ] interviewed at Camp Delta, Guantanamo Bay, Cuba, bv Special Agent
(SA Naval Criminal Investigative Service (NCIS) and SAl
BIC ~1,2,3,4 P
Fed€Tal Bureat of Imvestigation (FRD)[ 1
b7D -1 the interview was conducted in the English language. After being advised of the nature
b7F -1 of the mterview provided the following information:

_ At the start of the interview,::jvas asked how he was doing. He responded
that things were not going well, and that he perceived current US actions as a holy war between

Christians and Muslims, propagated by President George Bush's hatred of Muslimns ig thirst »% 3
for killing and blood. When asked if he sees himself as a soldier in the holy war b7C -3,
responded that he only sees himself as being here (Cuba). ent on to say that the United .,

States will see many September 11s if we continue to treat innocent people as we do (referring to
the people detained at Camp Delta). He also said that the demise of the US is imminent.

The discussion then turned to the eveats of September 11, 2001, as asked
if thel9 highjackers were rig&xj};&they did. He responded that "when peo i, they w6 -3,

b7F -1

need to do something back". belief that the violent actions of Islamic militants are

justified by America's hostile an air actions and policies toward the Muslim world was a p7e -3
constant theme throughout the interview, 3150 stated that the US wanted to rule the world, 270 -1
and that other governments, such as the Australans, would do whatever the US government wanted »7e -1
them to do.
I Iwas shown pictures of several individuals:| I
b6 -3,4 ] o
b7 -3 4 recogmzed ont and then only ng him at Camp Deita, 1ies .
’ earlier reporting in which eported seein before he was captured. had also
b7D -1 previously reported seein efore his capture, s time denied having ever seen him
B7F -1 before. When confronted w1 gse inconsistencies in his stories) plaimed that he was not in
his right mind before and must have been mistaken in identifying (he men previously.
omments often centered on the unfairness of the US kidnaping so many b8 =34
innocent Muskims and keeping them locked up in Cuba without any proof of wrong-doing. B7C -3,
further claimed that if given his day in court, he would be set free. R R
b6 -3,4 The treatment of prisoners at Camp De=lta was also a topic of discussionl_d__—____j e
be -3 4 claimed that detainees were often put in freezing colc isolation cells with no blankets for days at a
' time. H\ﬁ fﬁ,ed that they (the detainees) are only given the equivalent of 12 hours of exercise
bD -1 per year. also said that the guards often beat the detainees when they search their cells (he
b7F -1
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b7C -3.,4

. ED'%OZ | and often get physically violent with them . .
on antind y' . 01""08"2003
bTF -1
, Page
bt 3.4
bh7C ~3,4
b7C -1
admitted that he had knowledge of the September 11, 2001 attacks on New ®'F ™
York and Washington before they occurred.  He said that many people in ew about the
attacks prior to them actually taking place, and that it was practically common knowledge among the
b6 -3, 4 people of the mosque (no mention was made of whica mosque he was referring to, nor w,
p7c -3,4 rom whom he first heard that the attacks were to take place). He also said that he called|
| what happened in New York and Washington, mistakenly thinking that the
578 -1 attacks had already occurred. | |had heard nothing in regard to such news.
B7F -1 This was because the attacks i@ not oceur for another couple of hours {(approximately) after this call
was made, When asked why he did not call anyone to wam of the attacks so they could be
l prevented stated "that is your job", and that since the government was listening in to his
phone conversations, they should have known.
b6 -3,4
b7C ~3,4
BID -1
BIE -1 theory on why he ended up in Cuba is that l:] government o8 A
thought that he was such a threat to them that they had the American government kidnap him and ~ »7¢ -3.4
turn him over to tfor torture. BB -1
b —3.4 lthought that the rumors of a mass suicide in the camp are true, and thatthe == -
b7C ~3,4 US could prevent it if we treated the detainees better, He also said that it was not right to use the
b75 -1 Koran as reward/punishment; doing so is disrespectful of the Koran.
bé ~3,4
B7E -1 Wh if some of the people in Camp Delta deserved to be here, stated p7¢ -3,
that he thought so| nally said that he was not an enemy of the US, and that he needs to I
leam more about IsTam before he goes somewhere and fights.
b6 -3.,4 bhiF -1
b7C -3, 4 I Iwas asked what he would do when he is released from Cuba, and he said that
b7 -1 he would: far from people where he could live with his family.
b7F -1

The interview was concluded.
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be -3,4
b7¢ -3,4
7D ~1
bTF -1 jwpd ’
[Watermark 4 (Rev. 10-6-95) - | - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGA: «
SA[_ )1/16/2003 1 b6 -1
b7C -1
]
01/16/2003 !

was interviewed at Camp Delta, U.S.
Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba (GTMO). The interview was conducted by Special Agent (S/A) »6 -1.2.3,

I | Federal Bureau of Investioation (FBI) and S/A| INaval Criminal BTG -1,2,:
Investigative Service (NCIS). Linguist] iprovided | B7D -1
translation during the interview. the majority of the —
interview was conducted in English until reverted to l ;

initially claimed he had no information of value and additional interviews were a waste
of time. For a brief period| |did answer several guestions regarding
bé -2,
b7C -3
P b7D -1
[refuted that information, claiming he was cozrced into making that claim. BTE -1
’also claimed he had been a poor Muslim all his life but had found true Islam] s 34
l | '
[and was falsely accused 7€ -3
and 1mprisoned as a member of Al Qaeda, 87D -1
. BIF -1
[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95) - :
Continuation of FD-302 of, On, Page
]
' When asked to provide specific information regarding | b6 -3,4
[ " b7¢ -3,4
immediately became belligerent and confrontational. | fthen began to ch:lmt Quranic _
verse and subsequent attempts to elicit responses from him were unsuccessful. No additional b7D -1
information of value was obtained and the interview was terminated. b7F -1
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b7C ~1,2,3,4

b7D ~1

b7F -1 I

b -3.4
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LID -1

L7F
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This decument contams neither fecommendations nor conclusions of the FBI It 15 the property of the FBLana e wwuws w
it and its contents are not fo be distributed outside your agency.
01/21/2003
was
interviewed by Special Agent (3a) Naval Criminal
Investigative Service (NCIS), and SA| | Federal
Bureau of Investigation (FBI) at Camp Delta, Guantanamo Bay, Cuba.
The interview was conducted and translated by linguist
Iprovided the following infeormation:
- |denied he was involved with Usan en angd P& 3
continued to insist he only went tc Afghanistan b7C -3,4
refused to discuss| Ter  pop -1

any further information about his fackground.

bLIF

| ]complained about detainee treatment by the guards.

guard and had died.

stated he had heard a detainee had been severely beaten by a

advised he heard the altercation between

the detainee and the guards began when the guards disrespected the
complained the guards would take away the Koran as

Koran.

punishment and he believed this punishment was u

is extremely important to the Muslim detainees.
investigators to stop this punishment.

ndust

as the Koran

asked the

AL NP ORMATEON CONTATNED
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SIS UNCLAESIFIED
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be -3,4

bL7C -3,4
bé -3,4
b70 -1
b7C ~3,4
b7F -1 wpd
0172372003 On 22 January, 2003, B7e -1 74
b78 -1

On 22 January, 2003,

bé -1,2,3,4
I

b7C -1,2,3,4

was interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba eclal Agent
?\laval Criminal Investigative Service (NCIS), and Special Agen r

S ‘ 'Federgl Bureau of Investigation (FBI). The interview was conducted 1 anguage.
BTF -1 mgulst{ rovided translation. After being advised of the nature of
the interview provided the following information:

indicated resentment towards the United States due to his detention in Cuba for many

b6 ~3,4 months. 1he stress of being incarcerated for a long period of time, with no answers concerning his
b7C -3,4 status has caused him mental anguish will not fight Jihad in any country upon his release
bTD -1 from Cuba. He will only fight now if e or other Muslims are attacked. | |
N was recently at Guantanamo Bay, indicated tha could return upon his release.
! hwas shown a photograph ofl bE -3, 4
| . jbut did not recogmze the »7c -2,
man m the picture and denied knowing anycne by that name. b7D -1
bé ~3,4 N
. . . . b7F -1
b7C -3,4 stressed he would not answer any questions until he sees detainees leaving Camp Delta.
b7D -1 The interview was concluded.
© B7F -1

$256A-MM-C99102 b6 -3,4

01-22-2003 2

b7C -3.4

b7 -1

b7E -1
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b6 -3,4

bp7C ~-3,4
— [Watermark A (Rev. 10-6-95) - 1 - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGAT10iv avseem -,
BR7E -1
oo 02/03/2003 1
b7C -3,4
b7p -1 }
b7F -1
02/05/2003
b5 12 was interviewed by Special Agents
225 (FBI) and TNCIS) at Camp Delta, LS Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba. U.S.
b7¢ -1.2,3.4 Army Staff Sgt providedl ftranslation. Immediately following
b7C -1 introductions, statéd hie was tired ing his story and that he refused to answer any
b7F -1 questions that had been asked previously. did, however, provide the following information:...
e s stated that his previous stories had been misinterpreted, but refused to expand further. The only

specific portion of his story that he would identify as erroneous was the information pertaining to the
b7c -3,4 | land previous

b7p -1 interpreters had mistaken his wordg refused to clarify any other portions of his story and
b7F -1 identified stress as the cause of his exaggerations and fabrications.

RMATTON: CONTATHED
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Continuation of FD-302 of
On b7C ~3,4
» Page BID -1
b7F -1
&0
02/05/2003
On 2/4/2003
b6 -1,2,3,4 | ] was interviewed at Camp Delta, Guantanamo Bay, Cuba by Federal Bureau of
b7C -1.2.3.4 izations Special Agent] “Tand United Stat2s Army Criminal Investigations Division Special Agent
T The interview was conducted in flanguage and translated by Contract L'mguisf:::
b7D -1 | JAfter being advised of the identity of the interviewing agents| _____Jprovided the following
B7F -1 information:
. b6 -3,4
Since had not been spoken to for several monthis, the objective of the mterview was to establish rapport ¢ -3,4
and determine 1 ad knowledee of potential uprisings. b0 -1
bé ~3,4 bB7F -1
b7C -3 ,4
b7D -1
BIF -1
B 3,4
i Mazar-e Sharif. He .o .5
was there during the uprising; however, he did not witness anything because he was placed in the basement of one of the
buildings, He heard a lot of gunfire and saw several wounded men in the basement. Many of the injured died from their b7 -1
wounds. He was then given to the Americans and taken to Kandahar. b7F -1
b6 ~3,4 :
bIC -3, 4 Iadvised that he has been detained for a long tirie and the Americans should know the guilt or innocence
b7D o1 of every detamee by now, He further noted that be understands America's reaction to §/11 because it was something new;
B however, the treatment at Guantanamo Bay is unbearable. E:ladviscd it was worse than Hitler's treatment of the
b7F -1 Tews,
..................................... b& -3,4

L dvised that there was a lot of problems with the guards. It is hard for him to ignore the way he is B7C -3,

treated by the guards. He commented that the older guards are usually very nice and the younger ones cause & iot of the
problems. They often disgrace the Koran by throwing it on the zell floor and frequently use profanity which many of the k7D -1
06 -3 4 detainees find extremely offensive. b7F -1
b7c -3.4 advised that he will not hesitate to contact the 2uards if he becomes privy to a potential uprising or
BTD -1 suicide. Tn addition, he will do everything within his power to help prevent it.
BIF ~1
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02/20/2003

was interviewed at

Camp Delta, U.o. Nava. BasSe, Guantanamo Bay, Cuba by Special Agents
1 (nc1s) and| HFBI) . Linguist | |

provided | [transiation as needed, however the
majority of the interview was conducted in English.

Prior to the interview, Military Police OfL]
ADVISED thati lrefused to leave his cell. wasg
removed from his cell and delivered to the interrcgation room.

complained about his treatment, the living
conditions, and that his leg restraints were too tight. MPs
checked the leg restraints and determined thev were properly

secured. Following the MPs assessment, {stated he would
not speak until the restraints were loosened. as given
the opportunity to ask the MPs to loosen the restraints, however he

refused. The MPs exited the room and the interview commenced.

Throughout the interview,l ]continually returned
to hig mistreatment by MPs. | [cited the promises of
previous interrogators as the reason he would not talk or
cooperate. |expanded the previous comment stating

previous interrogators told him his case was finished and he would
be released soon.

Ef:::j::::fgwas adviged that cooperation would be speed hig
releags e needed to be truthful to interrogators. [ ]

as confronted with the inconsistencies of his previous

[:;;;;;;;Jw acknowledged that he provided false accounts
in the past, But it was because told him to

lie to the Americans once he was in our custody. | pid
not elaborate which stories were false and which were truthful,
however he did say that he hai already provided a truthiul account.

| advised that he would provide an accurate account
of hig Tife, travel, and relationships during the next interview.
advised that he did not want to die in Cuba.

02/19/2003 Guantanamo Bay, Cuba
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03/06/2003
On March 5, 2003,
bl L | was Interviewed &f Guantanamo Bay, Cuba, by
Bé -1,.3.4 S| 1 and SA The

interview was conducted | | with translation provided by

b7C -1,3,4

.
£z
e

b7D -1
bBTE -1 reviewed the IT Photo Identification Book

b5 -3,4 iadvised
that he recognized the photograph of USAMA BIN LADEN (UBL) but
stated that he had never met UBL in person. | lwas asked
b7 -1 gpecifically whether he recognized the photographs of]

bTE -1

b7C -3, 4

bl
b6 -3,4
b7C -3,4

b7D -1 l:gj

B7F -1

bl "Kifsg

b6 -3,4
b7C -3, 4
bB7D -1

b7F ~1

. P

b6 -3,4
b7C -32,4
b7b -1

b7F -1

03/05/03 Guantanamo Bay, Cuba NEEITHE CRMAT B BONTATNED
HEREBLN. UNCLASELEIEDHEXCERE
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bl

b&é -3,4
b7C -3,4
b7l -1

b7F -3

bl

b6 -3,4
b7C -3,4
b7D -1

b7¥E -1

R et Fo
i el

bE -3,4
BTG -3,4
bD -1

b7F -1

bl

6 ~3,4

v
Lie
i

b7C ~3,

b7D -1

b7F -1

1i8)

Arter peing interviewed by the two lemales, he was taken to the
"dark place.® At the "dark place," a hood was placed over his head
and he was yelled at and beaten. | istated that because
of this treatment at the hands of his captors he provided the

hE]

i " hdvised that he did recognize the photograph »s -3
shown to him off | , —

bhip -1
b7F -1
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B7C -1,3,4
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b6 -3,4
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bBTF -1

b6 -3,4
B7C -3,4
Bp7D -1
B7F -1

b6 ~3,4
p7C -3,4
b7D -1

b7F ~1

b8 -3.4
b7C -3, 4
B7D -1

b7F -1

ke -1

LTC ~1
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03/07/2003

on 3/07/2003 !

was interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base,

Guantanamo Bay, Cuba. | ]translation seryices for this
interview were provided by Contract Linguist|

appeared cooperative. He advised that he was in
" Due to the presence of a

good health and had been treg

female translator, however, remained with hisg head bowed

and refused direct eye contact for the duration of the interview. »e -3.4
b7C -3,4

In response to questions f£rom interviewing agents,

L7 ~1

provided the following informatiocn:

b7F -1
l konfirmed his statement from previous interviews

denied possessing any in-depth knowledge about
| WEen STesented with the fact that] |

again denied any in-depth knowledge and

insisted that he had only the same cursory information he had R
previocusly offered.

b6 -3,4
‘ | {had no bre 3
information regarding other individuals i
When shown a photo of denied b7F -1
ever knowing him or seeing him.
W resented with conflicts regarding previous
statements, claimed that they were the results of bE -3.4
interviews conducted during his internment in Bagram. According tobrc -3
he was physically intimidated and threatened during —
Interviews and only provided information which he thought would _—
3/07/2003 Guantanamo Bay, Cuba
265A~-MM-C99102, 265A~NY-280350 3/07/2003
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F5-302a§g\5m1m2;§§93192 QRASALNN 280380 instance,I |claimed bE§ ~3,4

on Continuation o ED=30200 5 ‘him awake for five days. The ip@of@aéion he 2 e s
, Page provided subsequent to this was only provided so that he could '
rest, b7B -1
' b7F -1

In an unsoljgited comment advised interviewing

b6 -3,4 agents that a scar ! was the result of

w7c -3 4 & childhood remedy for an unknown sickness he had when
" approximately eight years of age. It was not stated, a

B75 -1 pranding which he received as a sign of his dédication to jihad, as

b7F -1  previoug interviewers had insisted.

The scar ig further described as:

Location:]
b6 -3,4 Shape: | ]
bIC -3,4 Size: Approx.] [ in diameter
5D -1 Color:
Source: Created by heating the cut end of the sta}ks of
B7E -1 an unknown plant and then repeatedly applying | | in
| circular motions.
b6 -3 .4 According to he provided this information as a
' sign of his honesty.
b7C -3, 4
b7 -1
b7EF -1
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